
OPCINA SIKIREVCI

MIJESNI ODBOR JARUGE

Jaruge 24.08.2018

ZAPISNIK SA 1 SUEDNICE VIJECA MIJESNOGA ODBORA JARUGE

Dana 24.08 .2018 godine odrZana je prva sijednica vijeda mijesnoga odbora nakon provedenih

mijesnih izbora u srpnju 2018 godine sa podetkom u 19 h u prostorijama druStvenoga doma u

Jarugama ito sa sl'rjededim dnevnim redom:

. Humanitarna akcija (sludaj Mato Tomasini ulica Savska)

.Folklorne vederi u Jarugama (Pomoi kudu Savica Jaruge)

.Analiza i osvrt na dalljni rad i planove mijesnoga odbora i opdine Sikirevci za naselje Jaruge

.Razno.

prije samoga podetka protokolarnoga rada vijeinik Stijepan DZambo predlaZe ostalim vijeinicima i

predsjedavajuiem naielniku opiine te predstavnicima udruga da se ode na teren kod ku6e

gospodina Mate Tomasinn'rja te se sagleda u iemu dovijek Zivi.Predlog se usvaja i tamo se iza5lo na

teren.Gospodin Mato Tomasini nas je primio i prihvatio na5 predlog da mu se pommogne.Nkon toga

se vradam u dru$tveni dom oko devatnaest sati i trideset minuta te se nastavlja sa protokolarnim

dijelom sijednice.

Sijednici nazode :

Gospoda Cecilija Jaki6 vijeinica

Gospodin Stijepan DZambo vijednik

Gospodin Zoran Jelinii vije6nk i predsjedavajudi vijeia mijesnoga odbora Jaruge

lvan Frani6 Predsjednik DVD-A Jaruge i Predsjednik KUD-a Savica

Josip Nikolii opiinski na6elnik opiine Sikirevci

Joi su bili pozvani i predsjnik NK.Sloga Jaruge ispridao se klupske (petak) obveze i istoga i nije mogao

nitkoga iz kluba pozvati .SnO.CnCfe Jaruge isprika druga smijena, Predjsdnik MISIJE udruga mladih

poslao mejl isprike predsjednik opdinskoga vijeda JOSIP MATIC dovijek uputio mejl isprike zbog

zdrvastvenoga biltena dok se od Umirovljenika nitko nije oditovo i ako sam ih uredno i an vrijeme

pozvao.

predsjednik :Otvaram i nastavak protokolarnoga dijela L s'rjednice vijeda mijesnoga odbora sazvanoga

za24.O8.2OL8 godine sa podetkom u 19 h nakon Sto smo sijednicu zapodeliizlaskom na teren a

vezano sa samu prvu todku dnevnoga reda.Konstatujem da se sijednici odazvalo tri od pet vijednika te

samim time imamo kvorum za daljni rad te dono5enje pravovaljanih odluka .Vije6nik Andrija Valjnii

se ispridao ima neodgodive obaveze dok vijednik Zlatko llijaSaevid radi noinu smijenu.Odmah prije

glasovanja o dnevnome redu dajem i na prijedlog ovijeru zapisnika te sukladno dosadaSnjoj praksi
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koju sam imao a to je da svatku sijednicu netko od v'rjeinika sa mnom supotpisuje zapisnike a nikada

isti predlaZem gospodina Stijepana DZambu bududi da je gospoda Jakii samnom potpisala zadnji

zapisnik u pro5lome sazivu .U jedno dajem na predlog ako tko joS ima 5to dotati 5to se tide dnevnoga

reda neko to sad udini.Dobro budiii da nemate nove prijedloge dajem ovaj prijedlog o potpisavanju

zapisnika i dnevnome redu .Tko jeZA? Konstatiram jednoglasno!

Dobro ja bih sada da nastavimo prvu todku dnevnoga reda bududida smo je izlaskom na teren ve6

otvorili : izvolite!

Predsjednik :Evo ja vas iskoristiiu priliku da vas jo5 jednom pozdravim prvo gospodu Jakii pa sve do

opdinskoga nadelnika.Evo buduii da smo obi5li teren vidjeli 5to smo vidjeli izvolite.Nadelnite 5to ti
predlaieS.

Nadelik:MisliS na onu kuiu.

Predsjednik: DA.

Naielnik : Pa vidjelismo da tamo nema 5to da se popravlja najbolje i naj brZe jest bilo bih kupiti gotov

kontener za stanovanje spojitiga na struju i vodu i to jeto.

predsjednik: Pitam samo jeli to moZe5 sukladno svojim nadelndkim ovlastima ilis e mora idi na v'rjeie.

Nadelnik :Nemam takvu stavku u proradunu idiiemo na vijede ma da mislim da nebih trebalo biti

problema a ako se tko bude bunio doveSdemmoga ovdje da vidiSto smo i mividejli.

Cecilija Jakii: Ako ie se netko buniti protiv da se pomogno ovome iovijeku onda Nedjeljom se ne

mora niti iii u Crkvu.

lvan Franii :NemoZemo vederas donijeti nikakvu odluku osim noga da Zelimo pomoii . A trebalo bih

ukljuditi sve institucije od Zupe centra za socijalni rad do Zupanije.

Predsjednik :Sa predsjednikom opiinskoga vijeda op6ine Sikirevci sam razgovarao u utorak naveter

telefonski i dovijek mije rekao da se mora naii nadina i rije5enje da se pomogne u ovoj situaciji.

Cecilija Jakii: Vidjeli smo da je nema prozora , kuia nema vrata kako on preiivi zimu.

Stijepan DZambo:Mogulija ne5to reii.Do moZda prije par godina to je sve bilo otvoreno mismo to i

posle rata obnavljali on pokida .No ja sam danas bio kod njega bio njega pitao ga hodeli da mu se

pomogne .On je sad u godinama i nema kud.VijeCe lAko je nadelnik za a onda Sto bih vijeie bilo

protiv.Ti naielnide zna$ 5to se sve moZe preko opdine .Ja 6u se vidjeti sa svima vieinicima iz Jaruga i

vijerujem da nitko normalan nede biti protiv toga da se pomogne A ako Zeli5 da se to digne na viSi

nivo nije problem dovesti ni televiziju da snima toga dovijeka alito ie onda duZe trajati naj bolje ako

moZemo to sami rije5tida to rije5imo .Evoga nema u cijeloj iupanije.

lvan Franii :Ako docle televizija i ostale ekipe ondaje to nepoZeljno po sve nas i ispaSie skuplje .

stijepan DZambo: A centar za socijalni rad moze li sa od nnjih 5to izvuii?

Nadelnik: U ponedeljak iu ih zvati mada je on vei u njihome programu'



St'rjepan Diambo :Ako treba iiemo i preko stranke do Zupana niije problem n ititamo doii.MoZda

imaju nekakva sredstva ali ne bih iSo preko tebe evo treba sve moguinosti istraiiti.

Predsjednik: Nadelnide ne koSta nas u konadnici niSta uputitijedan mejl tj upit za pomod ministarstvu

rada i socijalne skrbi .Sve treba izvidjeti i na sva moguia vrata pokucati.

lvan Franii :Oni ie biti sretni ako to opiina sama rijeSijer tada su i oni rije5ili svoj problem.

Nadelnik :Da je to malo bolja kuda ja bih iSao u obnavlajne ali nema se tamo 5to oboviti.

Predsejdnik:Nadelnide da skratimo rasparavu vidim da s o ovdje svi da za da se tome dovijeku

pomogne.MlJESN| ODBOR JARUGE inicira rije5enje prema opiini a sada evo izvoli ti predloZi nekakav

zakljutak koji6e mo dati na usvajanje.

Cecilja Jakii:Sto god da ie se rije5avatisamo da se poZurijer ide jesen idu kiSe a izima ie brzo.

St'rjepan DZambo:Evo sad ieto natelnikvidjetiinadam se brzo rijeiiti.

Ndelnik:Ma nema 5to do zime ie se to rije5titi!

lvan Franii:To je prostor 6 x 6 moZda da se vidi sa lzgradnjom Oprisavci da bih oni izbetonirali matu

za kontener od sebe kao donacija.

predsjednik.Dobro ja bih sada po nadelnikovim rijedima predloZio slijedeii zakljudak. PredlaZem da se

ide na rijeSavanje preko iupanijskihi istitucija centra za socijalni rad .Ukoliko u nekome razumnome

roku se ne odituu ili odgovor bude negativan po nas vradamo se na instituciu opiine Sikirevci i na

opiinsko vijeieo pdine Sikirevci iidemo samiodraditiovaj problem .Tkoje za ?"JEDNOGLASNO"!

Predsjednik:Dobro idemo na drugu todku dnevnoga reda Vede folkolra u Jarugama.

Evo ja sam osobno razgovorao je jednom predsjednico KUD-a u Sl. Brodu to je Zena moje gore list iz

moga je sela tamo u Bosni i pomogla bih mi skupiti druZine iz Bosne a komSija bih si dao truda dsa se

saberu kudovi iz okolice od Novoga grada do Bervaca i Samca.

Stijepan Diambo :Pa jeli nema kuda sada?

lvan Franid Papirnato ima ako ga ugasimo bit ie jako te5ko.

predjednik : Osobno smatram po pitanju KUD-a Savice svoj promasaj u prethodnome mandatu

poku$avao sam cijeli svoj mandat sa revitalizacijom KUD-a Zato sada odmah sa podetka ovoga novoga

mandata pokuSavam ako to ostavimo kasnije bojjim se niSta od toga.

Nadelnik:To mora biti ozbiljno biti organizarano.

predsejdnik .Natelnide jeli moZemo radunati na tvoju pomoi oko financiranja ovoga skupa.

Nadelnik.MoZe!

Stijepan Diambo: Ako se SAVICA i ne uspije skupiti nek se odrZi smotra da se ne5to i dogacla u

jarugama.

Predsjeddnik:MoZe ito



lvan Frani6 .Lijepo je i pohvalno da se opiina trudi oko toga a vidjetie mo 5to 6e biti dalje od toga.

Predsjednik:Dobro ja bih dao na gllasanje ovoga Sto smo rasparvili po drugoj toici dnevnoga reda.Sa

slijedeieim zakljudkom.D a se ide u realizaciju ovoga projekta pa ako se uspije KUD Savica skupiti

nitko sretini od na a ako ne i bude zainteresiranih onda da se odrZi veder folklora kao kulturna

manifestacija u Jarugama .Tko jeza? JEDNOGLASNO!!

Prelazimo na treiu todku dnevnoga reda:

Moram re6i da sam ovu sijednicu sazvao na brzinu prvenstveno poradi sludaja Tomasini no odekivao

samdaienasnasijednicibitiuveiembroju alievotakojekakoje.Odekujempreddono5enje

proraduna da ie mo se ozbiljnije pripremiti za idu6u godinu sada jednostavno se nije moglo

iekati.Moram naglasiti da su neke stvari iz predhodnoga mandata u potpunosti odradenje ,poput

dijeiijih igrali5ta , poput ovih jarbola u centru neke stavri dijelomiino poput groblja , neke stvari

dekaju rijeSenje poput Ambulante stubi5ta i prilazu ambulanti.Nadelnide izvoli a mi 6e mo se kasnije

nadovezivati na tvoje izlaganje.

Nadelnik: Pa radilo svaita.Evo neki novi poslovidolaze ja za igraliSte vedizaboravio .

Cecilja Jakii:Evo kad su ved igraliSta pomenuta trebalo bih napraviit nekakvu podlogu slidno onomu u

Vrppolju,ako je kiSa blatoje ako je manje dijete tresne dole trticom naj bolje bih bila ona guminirana

podloga .Bolje to odraditi do kraja nego planirati nove igradke.

Predsejdnik :Ambulanta.

Nadelnik :To se sad deka majstora je jako te5ko naii.

predsejdnik : Ono $to vei znate ili sam vas vedinu obavijestio nadelnik je platio projekt svietlosne

signalizacije ovdje u centru Jaruga.Nadelnide dokle je to stiglo '

Natdelnik :eeka se deseti mijesec i raspisivanje natijedaja.Napraviti su papairi za one treptuie

markere to je nekako naj bolja verzija kao u Sl brodu.

predsjednik:Groblje nadelnide.Dakle tamo imamo kompletan sanitarni dvor zavr5etak ograde.l

dovrienje drvoreda .

Nadelnik:Sad je prioritet ambulanta .Rije5it 6e se i groblje.Ambulantu smo ved bili prijavili za

energetsku obnovu pa nije proilo neznam sada todno na pamet Stoje ali evo prijavil smo i drugi puta.

Predsjednik hoie Ii se odmah raditi i prilaz za invalide.

Nadelnik A neznam sada kako bih to izveo moramo vidjeti.

lvan Franii moZda montirati montaZni .

Nadelnik :Tu je bas centar sela mora se neSto fino uraditi da to na neito lidi nemoZemo bai svaSta

meiati tu.

Stijepan DZambo .Je u pravusi nadelnide.



Predsjednik:lmamo problem isa udidnom rasvijetom .Evo nadelnik je dao koncesionaru nalog da

montira lampe nove tamo gdje nije valjano osvijetljeno .buduii da je on napravio lampe za Stendere

sada ljudise bune nedaju na kuie a znamo da novih bandera za saad neie biti.

Nadelnik:Ja smo se i LuSii provozali kroz cijele Jaruge i otprilike nabroja desetak lampi koje bih

trebalo postaviti no evo treba porazgovarati sa ljudima.Lampe su tu.

Cecilija Jakii:A 5to vele u Brodu da nedaju.Nove bandere .

Nadelnik ne da nedaju bai sam prido sa lvkoviiem iovijek oZenjen iz Jaruga Elektra sada ima veie

prioritete ima sela gdje su se poizvrdale drvene bandere a u Jarugama je struja dobra.

Cecilija Jakii:Jedino u Jarugama rasvijeta nije rijeiena kako treba pogledjte sva sela od Samca do

Vrpolja i od Vrpolja do broda to je uredeno kako treba.JoS kad koja lampa kod nas izgori mrakakda

iiva.

predjednik:nNemoramo dalje pogledajmo Novigrad susjede na5e.Malo selo a sija kao Betlehem.

lvan Franii:U luZanima su stavliT2 stupa i na svaki petnaest metara stavili led Zarulje.

Nadelnik:Mi idemo sa ovim Stednim Zaruljam.

predsejdnik:Nadelnide i to je problem buduii daie se sasmo do prvoga devetoga po propiima Brisela

mo6i koristiti halogene zarulje.Posle toga sve mora pre6i u led zarulje.

Cecilija jaki6 :Pa i u Kru5evici i Samcu su takve iarulje.

Nadelnik :Oni su to kandidirali na strukturne fondove i pro5li su onda na natijedaju.

predsjednik:Moraiemo jo5 jednom probati urazummiti ljude da dozvole na Stendere postaviti

lampe.Kakko hodete po meni ako se ide u kupnju novih stupova onda bih bio prioritet evo i nadelnik

je tu da se ide od Duzelovih kufa pa do raskriZja Zupanijske ceste Sl.brod Jaruge sa D7 Osijek-Samac

da se vidi edje je raskriZje naroditi kad magle padnu to je uZas'

Nadelnik:Toje malo duZa procedura moraju biti i geodetska mijeranja i projektna dokumentac'tja.

Predsjendik :Odmuljivanje kanala i kanalne mreIe.

Nadelnik: Bitie ove godine.

predsejdnik:Vatrogasni dom. Razgovarao sam sa gospodinom lvicom Madareviiem po ovome pitanju

kako smo ja i ti razgovarali i rekao je da ie ovaj problem nekao gledati ugurati da se rijeie ma da su sa

vremeonom na Vl.Rekao je da 6e to vas dvojica obiii ividjeti a komSo je rekao da mu ni do BoZiia nije

kasno .

Naielnik gleda ie mo to rijeSiti.

lvan Franii : Problemi su kad su godiSnje skupitine.Dodu tu icurice iZene'

predsejednik: A 5to se tide onoga gore to od stolarije pa do krova mora se sve pretresti.

stijepan Dzambo to je krivo u startu napravito i sad su samo problemi.



lvan Franii:Bitno je da se uzme na znanje i da se planira godinu nije bitno .

Predsejdnik:Da pomalo smijeSno da vatrogasni dom nema vodu.Dobro evo ovo 5to smo raspravljali u

treioj todci dnevnoga reda stavio bih i naglasio kao nekave prioritete tko je ZA?JEDNOGLASNO.

Predsjednik:Prelazimo na poslednju todku dnevnoga reda a to je RAZNOIEvo ja iu prvi .Razgovarao

sam sa naSim Zupnikom i on je za to da se kupi betonska galanteriaj ispred crkvenoga dvoriSta te da

se postavitako da se auta mogu parkirati pa koliko izade parkirnih mijesta.Tu se i noko puno ne gubi

prostora jer se svakako mora ostaviti razmaka kod parkiranja da se mogu otvarati.

Stijepan DZambo:Naielnide jeli ima kakvih pomaka za vodu ovo Sto je bilo na vladi?

Nadenik.Evo juder sam razgovarao sa direktorom vodovoda.lde se u precuduru javne nabave i sad se

mora ispo$tovati natijeiaj.Neie to biti dugo do ie se odijednom svi prikljuiiti i ko se prikljudi toga

trena prikljudio se posle gotovo.

Stijepan DZambo :Prema meni nije pro5ao nivod.

Nadelnik .sporazumom je potpisano da ie se produZi glavni vodovi.Prema Duzelima ,Crnom

selu,prema vama e sad iz ojega smijera ie iii neznam a to nije niti bitno.

Predsejdnik :Uglavnom bit 6e

Nadelnik:Do zime imaju ugovorni rok.

Stijepan DZambo .Nije to puno posla mogu oni to zavriiti ako na vrijeme krenu.To storoj iskopa i

poloZe mreZu na brzinu.

predsjednik:Evo za kraj jo5 jedan predlog ,lako nisma stupio u kontakt sa Tomislavom Nikoli6em

predsjednikom mijesnoga odbora Sikirevci da u surudnji dvaju odbora i nadelnika opiine probamo

provesti aknketu na nivo opdine o plinofikaciji opiine Sikirevci.

cecilija Jakii:To je ono Sto su odbili dok ja jos nisam bila doSla u opiinu.

tvan Franii.Ote mi rijed iz usta.Ljudi moji to je joS onda trebalo potpisati.Pa kad to prode kote goni

ako hoieS hoie5.Ljudisu onda krivo bili informirani.

Cecilija Jaki :Ja sam ZA.

lvan Franie :Sve Sto dode u selo treba dignuti dvije ruke ne jednu.

Stijepan DZambo: To se treba tamo i u Sikirevcima odraditi da to bude na nivou opiine.

Nadelnik :To se mora ozbiljno izlobiratii pripremiti.

predsejdnik: U svakome sludaju da to uspije veije jednom doZivljen fijasko sad to moramo ozbiljno

pripremit.

Ako nema viSe pitanja i prijedloga dajem na glasoavanje predloge koje smo duli pod todkom razno

tko je ZA?JEDNOGLASNO. 1 sijednica vijeda miijesnoga odbora JARUGE zakljudena u 20 sati i 30

minuta.



Predsejdnik vijeia mijesnoga odbora Jaruge

Zoran Jelinii
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